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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 7 
september 2021 in het gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
de heer A.P.H. v.d. Aa plv. lid
de heer A.M. Brouwers plv. lid
de heer L.P. Engels-Strijbosch plv. lid
de heer J.P.H. Gruijters plv.lid
de heer B.L.J. van Sinten plv. lid
de heer J.N.F. van den Berg plv. griffier
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris
 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

2. Afsprakenlijst presidium 27 juli 2021.
Mevrouw Engels zegt dat ter inzage gelegde omgevingsvisie buitengebied is verbeterd.
De heer Brouwers constateert dat het zonnepark ten noorden van Mariahout nu al 
geagendeerd staat voor de commissie terwijl dit volgens de afsprakenlijst niet de verwachting 
was. De voorzitter zegt dat de commissie Algemene Zaken nadrukkelijk de wens heeft 
aangegeven om dit zonnepark ook mee te nemen.
De afsprakenlijst wordt vervolgens vastgesteld.

3. Vaststelling voorlopige commissie agenda’s van 21, 22 en 23 september 2021. 
Agenda commissie Sociaal Domein:
Na enige discussie wordt besloten dat agendapunt 7 Evaluatie samenwerking LEVgroep op de 
agenda blijft. 
Agendapunt 10 ‘Voorstel tot vaststelling van de Verordening wijziging individuele 
studietoeslag’ komt later en kan nu van de agenda.

Agenda commissie Ruimtelijk Domein:
Agendapunt 5 ‘Voorstel tot vaststelling van de omgevingsvisie buitengebied’ komt later. Dit 
onderwerp kan van de agenda.
Agendapunt 9 ‘Omgevingswet: verzwaard adviesrecht, verplichte participatie bij buitenplanse 
OPA delegatie college komt te vervallen. Het onderdeel participatiebeleid Omgevingswet komt 
daarvoor in de plaats op de agenda van de commissie Algemene Zaken.

Agenda commissie Algemene Zaken:
Toegevoegd wordt agendapunt 8 ‘Participatiebeleid Omgevingswet’ en agendapunt 9 
‘Herstelbesluit VVGB zonnepark de snelle loop (Liesvelden).

De agenda’s worden vervolgens vastgesteld.

4. Wat verder ter tafel komt.
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- Datum en tijd raadsvisitatie Mariahout (eventuele opties 5, 12 
of 19 oktober)
Gevraagd wordt met de achterban af te stemmen welke data kunnen c.q. voorkeur 

hebben en dit z.s.m. terugkoppelen aan griffie.

- Invulling thematische raadsbijeenkomst 16 september (omgevingswet)
Bedoeling is dat duidelijk wordt over welke activiteiten het concreet gaat.

- Aangepaste raadsplanning.
Mevrouw van de Ven vraagt aandacht voor de raadsagenda van december. Er worden 
veel en grote stukken verwacht. Vraag aan raad is hierover na te denken en eventuele 
suggesties door te geven. Gevraagd wordt aan te geven welke stukken voorkeur hebben 
en welke stukken wellicht later op de agenda mogen komen.
Samenvattend stelt de voorzitter voor dat de leden de volgende 3 opties bespreken met 
hun achterban en hier de volgende vergadering op terug komen;
1. Een deel van de agendapunten doorschuiven naar 2022 of
2. De vergadering van december eerder laten beginnen of
3. Een ingelaste vergadering plannen in december.

- Raadsagenda 9 september:
a. De heer van der Aa vraagt of de bespreekstukken in de agenda naar voren kunnen 

worden gehaald. De heer van der Heijden kan de vergadering dan – in verband met 
zijn gezondheid- eerder verlaten. De leden kunnen hiermee instemmen.

b. Bij het voorstel herbenoeming stemt het presidium in met het gegeven dat de 
burgemeester als voorzitter dit agendapunt afhamert.

c. De voorzitter adviseert het agendapunt aanpassing bushalte Bavaria rotonde van de 
agenda af te halen. Pas vandaag is bekend geworden dat grondeigenaar bereid is te 
praten over gebruik grond. De commissie had dit eerder voorgesteld om in gesprek te 
gaan en te bezien of dit kan leiden tot een beter plan.
Het presidium stemt hiermee in.

d. Het agendapunt bestemmingsplan Mgr. Verhagenstraat kan wat betreft het presidium 
een hamerstuk worden indien de portefeuillehouder voorafgaand aan de bespreking 
een toelichting geeft op de uitritconstructie en parkeeroplossing.

e. Wat betreft de werkgroep kan het voorstel inzake het erfgoedbeleid een hamerstuk 
blijven.

f. De heer Brouwers merkt op dat de lijst van ingekomen stukken nog niet gepubliceerd 
is.

g. De heer Brouwers vraagt of er een keer een discussie kan komen over de routing van 
de ingekomen stukken. Hij is van mening dat de raad al een vooradvies zou moeten 
kunnen geven aan het college. Daarmee geef je de raad een actievere rol. De 
burgemeester stelt dat dit geagendeerd wordt voor het presidium.

- Actielijst:
De heer van den Berg zegt dat er geen nieuwe stresstest heeft plaatsgevonden naar 

aanleiding van de wateroverlast. Nagegaan zal worden wanneer en in welke 
situatie dat wel gebeurt.
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Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering
1. 22-6-

21
Procesafspraken 
vergaderingen en 
themabijeenkomsten

Na de verkiezingen 
bespreken wat de 
mogelijkheden voor 
regulering zijn

Burgemeester/ 
griffier

2. 27-7-
21

Democratisch proces 
omgevingsvisie 
buitengebied

Bekeken wordt hoe dit 
verbeterd kan 
worden.

Burgemeester/
Secretaris

3. 27-7-
21

Stresstest wateroverlast Nagegaan wordt wat 
de resultaten daarvan 
zijn.

Burgemeester


